
PROTOKOLL TIL ÅRSMØTE 29. MAI 2013
i Heimen Grendehus

29 stk oppmøtte + 1 fullmakt

Til behandling foreligger:

1. Konstituering
a) Godkjenne innkallingen OK
b) Godkjenne fullmakter OK
c) Godkjenne saksliste OK
d) Valg av:

a. Møteleder Geir Ivar Leithe  OK
b. Sekretær Elina Mendelin-Norebø OK

c. Tellekorps på 2 medlemmer: 
Kjetil Kaasbøll (83) og Trym Hauge (10) OK

d. 2 personer til å underskrive protokollen: 
Bjørn Vangsøy (43) og Ole Petter Bernhus (89)       OK

2. Årsberetning for 2012
3. Årsregnskap for 2012
4. Budsjett for 2013
5. Fastsettelse av kontingent for 2013

6. Innkommende forslag
a) Fra hus 40, 42 og 50:

Tetting og sikring av gjerde over tunnel RV 159

b) Fra Kyrre Bakka og Hege Anita Ring:

Ønske om kjøp av fellesområde mellom 
Rudsberghaugen 12 og 14
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7. Valg av medlemmer til styret
a) Valg av leder for 2 år
b) Valg av nestleder for 1 år
c) Valg av kasserer for 2 år
d) Valg av 1 styremedlem for 2 år
e) Valg av varamedlem for 1 år
f) Valg av internrevisor for 1 år
g) Valg av 2 medlemmer til valgkomiteen

2 Årsberetning for 2012

Godkjent.

3 Årsregnskap for 2012

Godkjent.

4 Budsjett for 2013

Godkjent.

5 Kontingent for 2013

Styret foreslår at kontingenten for 2013 settes til kr. 1 500,- 

Godkjent.

6 Innkommende forslag

a. Fra hus 40, 42 og 50:

Tetting og sikring av gjerde over tunnel RV 159

Tetting og sikring av gjerde over tunnel RV159 nedre del av feltet. Det er mulig å 
krabbe under og igjennom gjerde på flere steder langs gangstien. 

Arne og Monica i nr 40, Vemun og Charlotte i 42 og Bjørn Are og Janne i 50.
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Styrets innstilling: 
Dette gjerdet ligger utenfor vårt område og er derfor en sak for Statens Vegvesen
og denne henvendelsen må da rettes dit. Vi ber derfor forslagsstillerne ta dette 
videre med Statens Vegvesen.
Styret vil også påpeke dette ovenfor Statens Vegvesen og be de ta affære for å 
hindre at det skjer en ulykke.

Godkjent

b. Fra Kyrre Bakka og Hege Anita Ring

Ønske om kjøp av fellesområde mellom Rudsberghaugen 12 og 14

Området mellom hus nr 12 og 14 er nå definert som fellesområde. Arealets 
terreng ligger naturlig inn mot nabotomtene med gressplen som en forlengelse 
fra tomtene på begge sider. Dette er et område som vi holder ved like med 
klipping/vanning/gjødsling. Det har ikke vært utført noen form for vedlikehold på 
dette området fra andre enn beboerne i nr 12 og 14. Beliggenheten til dette 
arealet er slik at det heller ikke er naturlig for andre på feltet å bruke det.

Vi søker derfor om å få kjøpe nevnte område hvis prisen er riktig.

Kyrre Bakka og Hege Anita Ring i nr 12

Styrets innstilling: 
Styret henviser her til Årsmøtevedtak i 2011 hvor flertallet var i mot salg av 
Fellesområder.

Stemmer for salg: 4

Stemmer mot salg: 21

Blanke stemmer: 5

7 Valg av medlemmer til styret

Disse ble valgt:

 Leder for 2 år Geir Ivar Leithe Hus 09
 Nestleder for 1 år Hans Olav Leite Hus 55
 Kasserer for 2 år Gunnar Arisholm Hus 48
 Styremedlem for 2 år Helene Pham Hus 49
 Styremedlem 1 år Helge Olsen Hus 75
 Varamedlem for 1 år Jørgen Lundberg Hus 18
 Internrevisor for 1 år Mari Sophie Hveem Hus 46
 2 medlemmer til valgkomiteen:

Ole Petter Bernhus Hus 89 og Frode Hansen Hus 91
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Styret består nå av:

 Geir Ivar Leithe (leder) Hus nr. 09
 Hans Olav Leite (nestleder) Hus nr. 55
 Gunnar Arisholm (kasserer) Hus nr. 48
 Elina Mendelin-Norebø (sekretær) Hus nr. 28
 Helge Olsen (styremedlem) Hus nr. 75
 Helene Pham (styremedlem) Hus nr. 49
 Jørgen Lundberg (varamedlem) Hus nr. 19

 Mari Sophie F. Hveem (internrevisor) Hus nr. 46
 Ole Petter Bernhus (valgkomité) Hus nr. 89
 Frode Hansen (valgkomité) Hus nr. 91

Underskrift

__________________________ ________________________

Bjørn Vangsøy Ole Petter Bernhus
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